
Bestyrelsesmøde 3 maj 2023 

Til stede: 
Bjarne Caspersen

Carsten Larsen

Britt Westermann

John Groth

Niels Ebbe Lundholt


Mødet afholdt kl. 17.30 i Fælleshuset


Udlejning af Fælleshus til andre end Rågårdskærs beboere: 

På foranledning af spørgsmål fra haveforeningen Sønderbro om mulighed for at leje fælleshuset i 
Rågårdskær blev det fastslået at dette er muligt såfremt en beboer fra Rågårdskær står som 
ansvarlig for lejen og deltager i begivenheden.


Jens Christian Schjøtt (deltog ikke i mødet - bemærkninger fremsendt på mail): 

- Der er brug for en ny forsyning af grønne poser til madaffald

- Kan man eventuelt få større grønne poser til anvendelse i Fælleshuset

- Kan man få klistermærker til markering på affaldsspande i Fælleshuset (dåser/mad/mm)

- Bjarne forespørger Tårnby Kommune


Carsten Larsen: 

- Har modtaget tilbud fra Falck vedrørende leasing af hjertestarter. Det koster 4.000 p.a. og så 
sørger Falck for service, batterier m.m. Bestyrelsen var enige om at acceptere tilbud. Carsten 
iværksætter


- Porten er stadig i uorden. Et modul er brændt af og der er leveringstid på op til tre uger på det. 
Modulet koster 4.800 kr. Carsten iværksætter.


- En af ovnene i Fælleshuset kortslutter strømmen til huset når den tændes. Carsten iværksætter 
indkøb og udskiftning af den defekte ovn.


- Der mangler støvsugerposer til støvsuger i Fælleshuset. John iværksætter indkøb af nye poser.


Bjarne Caspersen: 

- Palle Morsing har givet tilbud på oprensning af kant på P-plads på 100.000 kr. Bestyrelsen var 
enige om at dette syntes meget dyrt. Bjarne vil indhente alternativt tilbud.


- Have 65 har forespurgt om tilladelse til at hæve taget 10-15 cm i forbindelse med forebyggelse 
af råd og fugt. Bestyrelsen var enige om at dette godt kunne tillades såfremt lokalplanens regler 
ikke bliver overtrådt. Reglerne er som følger: maksimal højde på tag er 4,5 m. Facadehøjde er 
maksimal 3 m - dog ved ensidig taghældning maksimal 4 m.


- Begge toiletter i Fælleshuset er udskiftet, og der er opsat ny 60 liter vandvarmer.


Diverse: 

Bestyrelsen drøftede plan for en ny ordning for pligter og fællesarbejde. Der var enighed om at en 
ny ordning først vil kunne iværksættes for sæson 2024, men at bestyrelsen fortsætter arbejdet 
med en ny ordning med henblik på at kunne fremlægge planer for beboerne inden sæson 2023 
afsluttes.


Bjarne indhenter tilbud på omkostninger ved at lade eksterne personer/firmaer tage sig af pasning 
af fællesområderne (plæneklipning/hækklipning/fjernelse af ukrudt).


Niels Ebbe Lundholt



